
SPÖLAND VÄNNÄS IF DATUM   1(3) 
Huvudstyrelsen 2017-09-08 

DAGORDNING 2017-08-08 kl.18.30 – 21.00, Vännäs IP 

Styrelsemöte Spöland-Vännäs IF 

Närvarande: 

Katarina Martinsdotter Frohm, ordförande 

Kristina Hellgren, kassör  

Viktoria Nilsson, ledamot  

Göran Westerlund, badmintonsektionen 

Patrik Öbrell, fotbollssektionen  

Stina Thysell Persson, innebandysektionen  

Linda Timner, ledamot 

 

Frånvarande: Göran Nilsson, Skidsektionen och Carina Myrman, Bingosektionen 

 

 

1. Mötets öppnande- Katarina hälsar alla välkomna och förklarar mötet 

öppnat 

2. Dagordningens godkännande – Dagordningen godkändes och 

kompletterade med några övriga frågor (se punkt 4) 

3. Föregående protokoll – Protokollet godkändes och lades till handlingarna 

Ledamöter HS – Valberedningen Karin Eriksson  

Karin informerar om valberedningen arbete. Senast 2 månader innan 

årsmötet skall frågan ställas till nuvarande styrelsen. Kontaktar per telefon, 

mejl eller på sittande möte lyssna med styrelsen om fortsatt styrelsearbete. 

I september skickas information om behovet av ledamöter i styrelsen. I 

slutet av november skickar valberedningen ut förfrågan till styrelsen. 

Sektionerna kan skicka förslag på ledamöter till valberedningen som kan 

ringa upp vederbörande.  

Protokollen bör skickas även till valberedningen.  

4. Övriga frågor 

1) Overaller till tränare – förtydligande. 2 overaller per år och lag till 

tränarna. Kansliet bör upprätta en lista på vilka som fått overaller. 

Fotbollen och innebandyn redovisar till vilka som fått overaller till 

Carina.  

2)  Kansliets bemanning under Carinas sjukskrivning.  

Carina få ge förslag på vilken arbetstid som passar henne. Styrelsens 

önskemål är att kansliet är öppet en kväll i veckan och övrig tid kan 

Carina jobba utan att ha öppet kansliet. 
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Styrelsen beslutar att: Katarina pratar med Carina om hur hon vill lägga 

upp sin anställning under sjukskrivningen samt om hon behöver någon 

avlastning. 

3)  Handlingsplan vid misskötsamhet. När en spelare upprepade tillfällen 

misskött sig på träningar. Kontakt har tagit med förälder. Frågan ställs 

om tränare kan stänga av spelare?  

Styrelsen beslutar att: samma handlingsplan skall användas som vid 

hantering av klagomål som omfattar kränkande eller oönskat beteende. 

En uppdatering av dokumentet behövs där med kontakt med målsman 

när personen är underårig skall ingå.    

4)  Inflyttarutskick – Viktoria har talat med Christin Westman på Vännäs 

kommun som hänvisar till Fredrik Oskarsson. Viktoria kontaktar Fredrik 

och frågar om han kan lägga ner Flyers till nyinflyttade. 

5. Budget och Ekonomi 

Kristina har lämnat in underlag till Idrottsservice som nu har fått access till 

Speed Ledger. De kan se konton men inte röra siffrorna.  

6. Rapportering från sektionerna 

Fotbollen – Möte med spelarrådet och tränarna i damlaget har genomförts 

om hur verksamheten fungerat och om framtiden.  

Damerna har vunnit serien och vill gå upp i div 2. Inför nästa säsong ser 

det tunt ut, 12 stycken säkra, trådar har lagts ut för att locka nya spelare. 

Spelarrådet önskar få en extra tränare, kontakt har tagit för punktinsatser 

från extratränare. Patrick har talat med fotbollsförbundet hur serien ser ut. 

Kvalet spelar mot Sunnanå. Om de går upp till div 2 blir det resor norrut alt 

söderut. Om vi blir kvar i 3:an blir det bussresor på ca 50 000. Om det blir 

avancemang till div 2 så blir reskostnaden ca 90 000.  

Herrjunior – fotbollssektionen träffar tränarna i morgon måndag 11/9. Skall 

vi ha ett herrlag div 6 eller juniorserien. 

Vännäsdagarna – andra inkomstkällor finns. De är inte positiva till 

medverkan i Vännäsdagarna. 

Innebandy – Serien börjar den 24 september och överlappar med fotbollen. 

Innebandyn hinner inte träna innan seriespel för att inte störa fotbollen. 

Dialog bör ske mellan sektionerna att fotbollen får släppa en träningstid till 

förmån för innebandyn. Innebandyn ställer sig utanför medverkan till 

Vännäsdagarna. Föreningstältet positivt. 

 Herrar utveckling och seniorlaget tränar ihop. 
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Styrelsen beslut att: En skrivelse till Riksidrottsförbundet kring att 

överlappningen är ett problem för flersektionsföreningar. Viktoria gör ett 

förslag och skickar till styrelsen. 

En gemensam skrivelse till kommunen från Innebandysektionen och 

Vollybollföreningen om behovet av en evenemangsarena.  

Badminton – kör på som vanligt 2 ggr per vecka. 

7. Sponsring – utse en grupp ansvariga 

Huvudsponsorer – Linda tar kontakt med Mats-Åke angående 

huvudsponsorer ICA, Coop Vännäs, Mekonomen. Ny kontakt med 

Swedbank och Johanssons maskin.  

Berit tar kontakt med Intersport för att se vilken mall som ligger hos dem. – 

En mall görs av Linda.   

8. Stora dokumentet – utse en grupp ansvariga – Ordförande och 

sektionernas ordförande ansvarig för arbetet. Katarina skickar ut kallelse. 

Klart sista oktober.  Önskemål att mötet inte blir en söndag. 

9. Mötets avslutande 

10. Nästa möte 8 oktober kl 18.30 SVIF-kansli. OBS! Om den ordinarie 

ledamoten inte har möjlighet så skall en ersättare kallas. 

 

Vid pennan 

 

Katarina Martinsdotter Frohm 
Ordförande/Sekreterare 

 


